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Ik zit pas ruim 10 jaar op de tuin en mijn tuin voelt als mijn eigen plekje 
waar ik kan doen en laten wat ik wil. Echt anders dan mijn huurhuis in de 
stad. Ik geniet dagelijks van alles wat groeit en bloeit en dat zó dicht bij de 
stad.  

Amstelglorie gaat me aan het hart en ik maak me zorgen over het 
voortbestaan. Ik zie nu dat teveel taken op te weinig schouders rusten en ik 
zie te weinig vernieuwing wat ons voortbestaan zou moeten waarborgen. Ik 
voel de hete adem van de bouwlust en uitbreidingslust van de stad en wil ik 
iets doen om erger te voorkomen. Doordat ik al een tijd meedraai in de 
commissie 'Infra' weet ik al veel van het reilen en zeilen op Amstelglorie. 

Met mijn onderwijsachtergrond zie ik de educatieve kansen die er op 
Amstelglorie mogelijk zijn, natuurlijk met veel oog voor de balans tussen 
ecologie, rust en bedrijvigheid en onderzoek. Ik hou van aanpakken en 
doen. Niet eindeloos praten maar plannen tot uitvoer brengen. Wat zou het 
mooi zijn als studenten hier bij ons bodemonderzoek leren uitvoeren, 
terrassen leren betegelen, als Amstelglorie iets mee kan geven aan de vele 
leerlingen en studenten die Amsterdam en omgeving rijk is. 


